2024 ETFO Asian Heritage Month Poster
Tisser nos histories (Weaving our stories)
Description
This May, we honour and celebrate Asian Heritage Month by highlighting the diversity of the Asian experience across the diaspora through the metaphor of stories as woven fabrics.

Our stories, like the fabrics, tell of different experiences and are impacted by language, geography, communities, and traditions.

En Français

At the 2023 ETFO Annual Meeting, delegates passed the following motion:

THAT ETFO produce at last one of three annually produced equity posters in French (Asian and South Asian History Month, Black History Month, and Women’s History Month).

This year’s poster is the first produced in French.

----------------------------------------------------------------------------------

Affiche du Mois du patrimoine asiatique 2024 de la FEEO
Tisser nos histoires (Tisser nos histoires)
Désignation des marchandises
En mai, nous honorons et célébrons le Mois du patrimoine asiatique en soulignant la diversité de l'expérience asiatique à travers la diaspora à travers la métaphore des histoires comme des tissus tissés.

Nos histoires, comme les tissus, racontent différentes expériences et sont touchées par la langue, la géographie, les communautés et les traditions.

En français

Lors de l'assemblée annuelle 2023 de la FEEO, les délégués ont adopté la motion suivante:

QUE la FEEO produise enfin l'une des trois affiches annuelles produites en français (Mois de l'histoire de l'Asie et de l'Asie du Sud, Mois de l'histoire des Noirs et Mois de l'histoire des femmes).

L'affiche de cette année est la première produite en français.

